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Geacht raadslid, 

U heeft ons college op grond van artikel 50 van het Reglement van Orde 
schriftelijke vragen gesteld inzake vallende bladeren. In deze brief geven wij u 
antwoord op de door u gestelde vragen. 

V r a a g l : Herkent u de problemen van te veel blad, dat langs de weg ligt? 
Antwoord: leder jaar is het verwijderen van blad een probleem wat gedurende 
een aantal weken tot overlast leidt. Stadskanaal kent een groot bomenbestand, 
dus ook veel blad. Enige overlast hoort daarbij en is niet te voorkomen. 
We herkennen het probleem dat er veel blad ligt, maar met onze 
wijkaannemers en de inzet van de inwoners proberen we dat gedurende de 
bladvalperiode aan te pakken. Om efficiënt te werken wordt het moment van 
ingrijpen (vegen) afgestemd op de hoeveelheid blad dat aanwezig is. Als er 
signalen zijn dat de inzet afgelopen seizoen te laat is gestart, kan dit komend 
seizoen eerder worden gedaan. 

Vraag 2: Herkent u dat het ergens gedumpt wordt waar het niet hoort? 
Antwoord: Er is bij ons 1 melding/locatie bekend waar een inwoner blad het 
kanaal in blaast. De betreffende inwoner wordt daarop aangesproken. Wat 
vaker voorkomt, is dat inwoners blad op verschillende locaties bijeen leggen. In 
veel gevallen zijn dit bekende en afgesproken locaties en worden die door de 
wijkaannemers opgeruimd. Nieuwe locaties worden alleen opgeruimd wanneer 
ze bekend zijn. 

Vraag 3: Heeft het college meerdere signalen ontvangen van overlast van 
blad? 
Antwoord: Wij ontvangen ieder jaar meldingen over overlast van blad en 
hebben geen signaal dat dit het afgelopen jaar meer is geweest. Wel kan de 
droogte ervoor hebben gezorgd dat de bladval vroeg is begonnen. Door het 
milde weer zullen sommige boomsoorten ook langer hun blad vastgehouden 
hebben. Daardoor is de spreiding (en dus de periode van bladval) langer 
geweest. 

Raadhuisplein 1, 9501 SZ Stadsl<anaal (0599) 631 531 IBAN NL38 BNGH 0285 0064 28 

Postbus 140, 9500 AC Stadskanaal gemeente@stadskanaal.nl KvK 01169424 stadskanaal.nl 



Vraag 4: Wat kunt u doen om deze overlast te voorkomen? 
Antwoord: Aan de hoeveelheid kunnen we niet veel doen. Ook willen we dat 
het opruimen van het afgevallen blad efficiënt gebeurd. Daarom is het moment 
dat we starten met opruimen een afweging. 
We kunnen komend bladseizoen inwoners actiever oproepen om gevallen blad 
bijeen te vegen op specifieke locaties. Dat voorkomt dat er overal kleine hopen 
komen te liggen en kan het opruimen efficiënt worden gedaan. 
Daarnaast wordt een nieuwe aanbesteding voor het vegen van de openbare 
ruimte voorbereid. Daarin kunnen we proberen betere afspraken op te nemen 
ten aanzien van de inzet rond de bladvalperiode. 
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